己亥年董事會成員簡介 Introduction of Members of the Board of Directors 2019-20



總理 Director **何猷亨先生**Mr Arnaldo Y H HO

英國倫敦大學國王學院工商管理學理學士 (2011-2014)

尚嘉國際控股有限公司副董事一中國業務

澳門博彩股份有限公司董事及副營運總裁 澳門主題公園渡假村股份有限公司董事

澳門賽馬股份有限公司董事

香港島各界聯合會第九屆理事會名譽會長

東區少年警訊名譽會長

民政事務總署愛秩序分區委員會委員

中國人民政治協商會議上海市委員會委員上海海外聯誼會理事兼青年友誼大使

澳門中華總商會青年委員會常務委員

何鴻燊博士基金會信託委員會委員 兼行政委員會委員

澳門菁英會副主席

澳門社會服務中心理事長

保良局乙未、丙申、丁酉及戊戌年總理

King's College London, BSc Business Management, United Kingdom (2011-2014)

Deputy Head-China Operations of L'AVENUE International Holdings Limited

Director and Deputy Chief Operating Officer of Sociedade de Jogos de Macau, S.A.

Director of Macau Theme Park and Resort Limited

Director of Macau Horse Racing Company Limited

Honorary President of The Ninth Council of The Hong Kong Island Federation

Honorary President of The Eastern District Junior Police Call

Member of Area Committee, Aldrich of The Home Affairs Department, HKSAR

Member of The Chinese People's Political Consultative Conference of Shanghai

Director and Youth Ambassador of Shanghai Overseas Friendship Association

Executive Member of The Youth Committee of

The Macao Chamber of Commerce

Committee Member of The Trust Committee and The Executive Committee of

The Dr. Stanley Ho Foundation

Vice Chairman of The Youth Elites Association Macau

President of The Executive Board of The Macau Social Services Centre

Director of Po Leung Kuk for the years 2015-19

